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Notulen bestuursvergadering Stichting Dorpsraad Opperdoes 30 november 2023 

(betreft het publieke gedeelte vanaf 20.00 uur) 
 

Aanwezig: 

Van de dorpsraad: Piet Boersma (voorzitter), Dirk Jan Vos (secretaris), Ton Broedersz (bestuurslid),   

Peter van der Heiden (commissielid, notulist).  

 

Afwezig, allen met kennisgeving: Kees Zwaan (penningmeester); Bas Reuvers (bestuurslid); Daniëlle 

Schoonderwoerd (bestuurslid); Krijn Smit (betrokken oud bestuurslid). Piet Mosch (raadslid); Claudia 

Selders – Kroezen (raadslid); Jessica Sluis (kernconsulent). 

1. Opening: 

Voorzitter Piet Boersma heet allen hartelijk welkom en opent de vergadering. 

2. Vaststellen agenda:  

Aan agendapunt 5 wordt toegevoegd terugkoppeling uit de reflectiegroep omgevingsvisie Medemblik. 

3. Verslag van de vergadering van 19 oktober 2023 

Conform vastgesteld.  

Voortgang actiepunten: 

- Dirk Jan zal met Bas in overleg gaan om beter zicht te krijgen op het afvalprobleem aan de 

Hoge Werf om meer inzicht te krijgen in de omvang van het, al dan niet vermeende, probleem.  

- Peter geeft terugkoppeling op de voortgang van vergunningverlening rond het bouwplan van 

Dormio. De onlangs verleende vergunning betreft de groepsverblijven, die passen binnen het 

bestemmingsplan. Wat niet in het bestemmingsplan past zijn de gewenste overdekte 

zwembaden bij deze groepswoningen en de gewenste totaal oppervlakte (750 m2) van alle 

recreatieve voorzieningen, waaronder het hoofdgebouw. Daarvoor is ook nog geen 

vergunning afgegeven. Naar aanleiding van de hoorzitting in februari 2023 is een akoestisch 

onderzoek gevraagd en dit is nog niet afgerond. Daardoor is er nog geen besluit genomen. 

Wanneer het college een besluit heeft genomen over het principeverzoek, volgt een besluit, 

inclusief het verslag en het standpunt van de Klankbordgroep, en dat zal worden 

gecommuniceerd.  

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

Peter meldt dat er een nieuw bushokje is geplaatst op de Almereweg nabij de aansluiting met de Oude 

Stiek. Dit kleinere, en doorzichtige hokje, biedt beter uitzicht op het verkeer van rechts en komt 

daarmee tegemoet aan de verkeersveiligheid.  

Dirk Jan geeft een overzicht van de ingekomen stukken, waarvan de relevante worden behandeld bij 

de agendapunten. 

5. Woonprojecten 

De Dorpsraad bespreekt de stand van zaken op een aantal woonprojecten in en Opperdoes, 

waaronder het plan Kluiten-Zuid (VBM). De dorpsraad wil graag bij de vroege ontwikkeling van alle 

plannen, en dus ook dit plan, betrokken zijn. Dit betekent dat moet worden geïnvesteerd in contacten 

met de partijen rond dit project. Daarnaast zal de Dorpsraad ook kijken naar andere bouwprojecten uit 
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de omgeving, om te zien welke invloed, op onderwerpen die het dorp en het bouwproject raken, 

mogelijk en haalbaar is.  

6. Project N239/N240 stand van zaken en terugkoppeling webinar 

Dirk Jan is aangehaakt bij een Webinar van de Provincie waarin de provincie haar ideeën en visie 

uiteen heeft gezet over de wijze waarop projecten worden aangepakt en communicatie met de 

provincie kan verlopen. Een leerzaam moment, waarbij Dirk Jan ook overtuigd raakte van het feit dat 

het de provincie menens is om de kernen te betrekken bij plannen. De provincie nodigt nadrukkelijk 

uit, ook nu al, om met ideeën of vragen te komen op het moment dat ze spelen. In dat kader zal de DR 

ook met de collega DR van Twisk in overleg gaan over de nu geplande omleidingsroute voor de 

grootschalige werkzaamheden die over enkele jaren gepland staan voor de N239/N240. 

Eén van de vraagstukken, waarover de DR haar zorgen heeft uitgesproken, betreft de breedte van de 

Koggenrandweg in de gemeente Hollands Kroon. De Dorpsraad voorziet problemen voor 

landbouwverkeer op deze smalle weg en wil daarover niet alleen met de gemeente Medemblik, maar 

ook met de gemeente Hollands Kroon in gesprek. LTO heeft per mail haar steun hierbij toegezegd. 

7. Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan 

Ton heeft op 19 oktober deelgenomen aan een evaluatiebijeenkomst over het gemeentelijk 

vervoerplan. Het wegennet van de gemeente, is met uitbreiding van de wegen van het Waterschap 

van 200 km uitgebreid naar 400 km! Dat heeft gevolgen voor het beheer door de gemeente. Het zware 

landbouwverkeer kan voorlopig nog niet veilig worden omgeleid, omdat de onder punt 6 genoemde 

projecten nog niet zijn uitgevoerd. Tot die tijd denkt LTO heel graag mee als er vraagstukken zijn.  

Verder heeft Ton geconstateerd dat er draagvlak is voor handhaving van de snelheid van het landbouw 

verkeer. Dit is weliswaar een mogelijkheid, maar concrete afspraken zijn daar nog niet uit voort 

gekomen.  Dirk Jan zal dit bij de verantwoordelijk wethouder aankaarten.  

8. Mijnbuurtje/ Vitaal Opperdoes; 

Mijn buurtje: De gemeente heeft het initiatief genomen om een buurtproject op te zetten, waarin 

initiatieven van en door bewoners ondersteund worden met een (internet) platform. Het project is 

genaamd Mijnbuurtje en draait om het opleiden van buurtcoaches die buurtinitiatieven in gang zetten. 

Denk in dit verband aan het opstarten of ondersteunen van activiteiten die mensen dichter bij elkaar 

brengen. Maar ook activiteiten waarmee daadwerkelijke hulp aan elkaar wordt geboden, zoals een  

vrijwillige maaltijdservice, het regelen van vervoer of het doen van boodschappen. In het land zijn tal 

van activiteiten in buurten ontstaan, afhankelijk van de energie die in bepaalde buurten al aanwezig is.  

Vitaal Opperdoes: De DR spreekt momenteel met zorgorganisatie de Omring,  de Woonschakel en de 

gemeente Medemblik op welke manier tegemoet kan worden gekomen aan het behouden van een 

vitale dorpsgemeenschap in een periode waarin een zeer sterke vergrijzing gaat plaatsvinden. De zorg 

staat zwaar onder druk, zelfredzaamheid is belangrijk, maar wordt belangrijker. In hoeverre zijn er 

initiatieven in de huidige gemeenschap te ontwikkelingen, die zelfredzaamheid verder versterken? Een 

onderwerp dat zich niet vanzelf oplost, maar waar nu al initiatieven voor nodig zijn, om straks van te 

profiteren. Inzicht in de wensen en plannen van bewoners in Opperdoes is belangrijk. Door de vier 

genoemde partijen wordt gewerkt aan een projectplan. Naar verwachting zal een enquête met de 

doelgroep worden voorgesteld, om beter inzicht te krijgen wat mensen zelf denken nodig te hebben 

als zij deel zijn geworden van de grijze golf en verwacht wordt dat zij langer thuis wonen. Maar ook 

inzicht in de zaken die er al zijn en wat mensen zelf denken te kunnen bieden, is belangrijk.  
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Beide projecten staan weliswaar op zichzelf maar kunnen elkaar versterken.  Voor vitalisering is 

communicatie erg belangrijk en zal Mijnbuurtje uitkomst bieden. Voor het opstarten van dat platform 

is het belangrijk goede inhoud te hebben, zoals dat in het vitaliseringsproject gevonden kan worden. 

9. Vreugdevuur oudejaarsavond 

De DR bespreekt de stand van zaken rond de activiteiten op oudejaarsdag en constateert dat het 

organiserend comité goed in contact is met de gemeente en neemt e.e.a. daarom voor kennisgeving 

aan. 

10. Activiteiten in Opperdoes 

Piet maakt melding van een nieuw initiatief voor een vrijdagmiddagborrel in het dorpshuis op 19 

januari 2024. De DR is blij met dit initiatief en is benieuwd naar het verloop.  

11. Rondvraag 

Geen vragen. 

Actiepunten: zie bijlage 

Met ingang van dit verslag worden de actiepunten genummerd. 

Voor het nieuwe jaar 2024 wordt begonnen met 24-1. 

Op verzoek van Kees loopt Dirk Jan het verslag van de DR van 30 november 2023 nog na op 

actiepunten, die nog niet in de lijst staan en zal deze toevoegen.  

Als resultaat hiervan is het aktiepunt 24-1 i.v.m. Dormio toegevoegd. 

 


